
Tisztelt Sporttársak!

Sokan vagyunk, akik a magyar teke vezetését máshogy képzelik el, mint a jelenlegi

vezetés. Közeleg a MATESZ tisztújító közgyűlése, így ezen felbuzdulva néhányan

összeültünk, és átbeszéltük a lehetőségeket. Úgy érezzük, eljött a váltás ideje, és egy új

struktúrával, felépítéssel, szakmai alapokra helyezve a szövetséget, eljöhet az áhított változás.

Mindannyiunk számára egyértelmű, hogy egy új elnökre van szükség, aki saját maga

és kapcsolatai révén képes a szükséges anyagiak előteremtésére, aki tőkeerős szponzorok

bevonásával rendelkezésre bocsátja azt a pénzeszközt, amiből a Szövetség működőképesebb

lesz, és aminek révén az egész teketársadalom csak profitálhat. Finoman fogalmazva sem

szerencsés az a jelenleg működő rendszer, hogy a rendelkezésre álló bevételhez – aminek 60-

70%-át az egyesületek fizetik be (tagdíj, nevezési díj, versenyengedély formájában) –

igazították a kiadási oldalt, hisz így nem a szakmai követelményekhez, hanem a rendelkezésre

álló tőkéhez kellett igazítani mindent, és emiatt éppen a szakma sérült. A szponzori bevétel

nem érte el évek óta az éves bevétel 10%-át, a 2009-re tervezett szponzori bevétel pedig már

csupán 5 % körül lenne, ez pedig tarthatatlan. Makk Ferenc elnök úr több közgyűlésen is

hangsúlyozta, hogy ő ennyit tud hozni, és ha jön valaki, aki többet áldozna, akkor ő, átengedi

a helyét. ( Most itt a lehetőségünk!).

Nos, mi úgy gondoljuk, hogy megtaláltuk ezt az úriembert Lengyel József úr

személyében. Vele el tudjuk képzelni a közös munkát, és a felemelkedést. Mellékelt

önéletrajzában Önök is meggyőződhetnek róla, hogy tökéletesen alkalmas a feladat ellátására.

Kapcsolatai révén megújulhat a szövetség, és az egyesületek is csak profitálhatnak az új

vezetésből. Ő ugyan nem a teke világából érkezik, (szerencsére…), de ismeri a magyar teke

problémáit, és elszánt a problémák megoldásában, valamint a magyar teke

felvirágoztatásában.

Természetesen az új elnök nehezen boldogulna kreatív, segíteni tudó munkatársak

nélkül, ezért a hatékonyabb munka érdekében szükségesnek tartjuk az elnökségi tagok

számának 11 fő-be való meghatározását. (Alapszabály min 10 főt ír elő!). Elnökségi

tagoknak a következő személyeket javasoljuk: Takács László (Zalaegerszeg), Karsai

Ferenc (Szeged), Lakos Dénes (Kunfehértó), Tót Zsolt (Szeged), Molnár Tibor

(Szombathely), Vass Péter (Győr), Horváth Péter (Győr), Faragó Tibor (Budapest),

Rózsa Balázs (Budapest), Berta Sándor, vagy egy Média munkatárs. (Ezen személyt-aki

segíteni is tud, keressük…). Ezzel a javaslattal egy alternatívát tárunk a Tisztelt Jelölő

Bizottság elé, és a T.  Közgyűlés felé. Természetesen a Jelölő Bizottság bárkit hozhat,

mert a tagság véleményét, igazából Ők ismerik meg.



Hangsúlyozni kívánjuk, hogy ez csak alternatíva részünkről. A személyekkel

egyeztettünk, és a jelölést vállalják, mert tudják, hogy a jelölésük, a megújításról szól!

-Ha nem kerülnek az elnökségbe, nincs részükről sértődés!-

Csak egy pár mondat az általunk támogatott személyekről.  Főleg úgy, hogy Őket jobban

ismerjük, (jelentős részüket), ezért többet tudunk róluk írni!

Kérem a T. Közgyűlést, hogy felejtse el azt, hogy a személyek honnan jönnek, mert  a

jelölésnél (általunk), nem a területi hovatartozás, volt a szempont, hanem a tenni akarás!.

Takács László, Karsai Ferenc, és Lakos Dénes urakról mindenki tudja, hogy a Férfi

Szuperliga vezető csapatainak jeles képviselői, akik rengeteget tettek a magyar teke vezető

helyének megszilárdításáért. Fent említett urak pénzt, munkát nem kímélve megalapozták a

mai magyar férfi tekeválogatott kimagasló sikereit. Tót Zsolt úr sokak által ismert,

Magyarország egyik mesteredzője, aki több klubcsapat, és a magyar válogatott mellett is volt

edző, valamint a TF-en oktatja a leendő, magyar tekeedzőket. Lakos Dénes úr női csapata

révén a Női Szuperligában is érdekelt, és az ő általa kiépített utánpótlásbázis, mely felkarolja

Bács-Kiskun megyét, példaértékű. Molnár Tibor úr a Vas Megyei Tekeszövetség delegáltja,

fiatal, ambiciózus ember, aki hajlandó és képes sokat tenni a magyar tekéért. Vass Péter úrról

sokan tudják, hogy a magyar teke válogatott egyik főszurkolója, (saját pénzből), aki minden

jelentős nemzetközi teke eseményen, VB-n ott van, és buzdítja csapatunkat, csapatainkat.

Kapcsolatai, meglátásai révén ő is hasznos tagja lehetne az új Elnökségnek. Horváth Péter

Győr-Moson-Sopron megyében fáradozik a teke népszerűsítésében, és a korábbi elnökségben

műszaki bizottsági feladatokat látott el. Faragó Tibor úr a BKV Előre SC elnökségi tagja, aki

tapasztalata, pénzügyi kapcsolatai révén szintén sokat tehet a magyar tekesportért. Az

Elnökségbe választanánk Rózsa Balázs urat, aki mindenkit ismer, és nemzetközi téren a

magyar szövetség és a magyar teke hasznára válhat! (Ismertség, ismeretség, kapcsolatok, jó

hazai és külföldi képviselet!).

Itt egy kis kitérő, hogy az alacsonyabb osztályban szereplők is tisztán lássanak:

A MATESZ-hez befolyó összegből, a kisebb egyesületek is részesülnek, mert egyértelmű,

hogy az utánpótlás neveléséhez, ezen egyesületek nélkülözhetetlenek. Ide tartozik, hogy a

válogatott kerettagok felkészítése, igazából a nevelő egyesületben történik! Persze a

szövetségi kapitány útmutatásai alapján!

Az új elnök jelölt választása szempontjából példának tekintjük a magyar kézilabda

felemelkedését, és „eladható piaci termékké” való átalakítását. (Ez a leendő elnök

ars poeticája!) Az általunk elképzelt új vezetés összetétele garancia lehet arra, hogy a



Szövetség a jövőben több pénzből gazdálkodjon, és minden igyekezetükkel azon lesznek,

hogy kialakítsanak a Szövetség köré egy jelentős szponzori kört. (Működő kapcsolat rendszert

hoznak. Tervezik a Társadalmi elnök(ök) bevezetését, melynek rendszerével, a politikával is

közelebbi kapcsolat alakítható ki.)

Számos megoldásra váró feladat áll előttünk, íme:

• Fontosnak tartjuk, hogy a szövetség szerkezetének stabilitása mellett (MATESZ

önállóságának megteremtése, a bowlingtól való leválás), újra szervezzük az irodai

apparátust.

• Az egyesületek egyre nehezebb helyzetén is javítani kell. Erre vonatkozóan, előrehaladott

tárgyalások szerint, jó lehetőségünk is van. Elnökjelöltünk, Lengyel József úr jóvoltából

lenne olyan szponzor, aki a Szövetségen keresztül támogatná az egyesületeket

reklámfelületért cserébe.

• Ahhoz, hogy megfelelő szinten képviselhessük a magyar teke érdekeit, a Nemzetközi

Szövetség elnökségébe, és különböző bizottságaiba is minél több magyar delegálása

szükségeltetik.

• Szeretnénk a magyar válogatott menedzselését újra magas szintre emelni, hogy

legjobbjaink a kellő felkészülés mellett, mindig, mindenhol megfelelő körülmények

(utazás, szállás, felszerelés) közepette képviselhessék hazánkat. Itt szükséges

megjegyezni, hogy férfi válogatottunk sikerei révén kapósak lettek játékosaink, és több

nemzet is szívesen honosítaná őket, ők pedig a jelenlegi vezetés mellett gondolkodnak a

váltáson. Ezt mindenképpen meg kell akadályoznunk azzal, hogy méltó körülményeket

teremtünk!

• Szükséges közvetlen a válogatott mellett dolgozó állandó szakmai stáb kialakítása.

Masszőr, valamint sportpszichológus foglalkoztatása nélkülözhetetlen manapság.

• A szövetségi edzők pályázat útján kerülnének megválasztásra (és ettől kezdve az ő

döntésük lenne a keret, és utazó csapat tényleges kiválasztása, nem az elnöké!).

• Kiemelt fontosságú az utánpótlás nevelés és a tömegsport előmozdítása, támogatása, hisz

ha ezek az elemek stabil bázist képeznek, akkor ezek erőteljesen meglátszódnak a

versenysportban is. Támogatnánk az utánpótlásközpontokat, és megpróbálnánk a teke

népszerűsítése révén minél több fiatalt bevonni sportágunkba, valamint elérni, hogy a teke

újra fellendüljön, mint remek szabadidő sport lehetőség.

• Mind a játékvezetés, mind az edzők terén erősítenénk és fokoznánk a szakmai

továbbképzéseket.



• Szükségesnek tartjuk, hogy minél több új pálya épüljön, és a régi pályákat felújítsák, ezért

igyekszünk a meglévő politikai kapcsolatok révén, valamint a bevonni kívánt szponzorok

által segíteni klubcsapatainknak, hogy a pályaépítési nehézségükön enyhítsünk.

• Elsődleges feladataink között tartjuk számon a sportágunk médiákban való

megjelenésének elősegítését. Példának tartjuk a ’80-as évekbeli megjelenést a Nemzeti

Sportban. Ezen célunkat a meglévő kapcsolatrendszerünkön keresztül próbáljuk

megvalósítani, így szeretnénk elérni, hogy mind a tv-ben, mind az írott és elektronikus

sajtóban, és a rádiókban is megjelenjenek teke hírek.

• Megpróbálunk minél több segíteni akaró és tudó embert bevonni a szövetség munkájába,

ezáltal is biztosítva a gördülékeny munkát.

Kérünk Benneteket, hogy a fentiek megvalósításához a tisztújító küldöttgyűlésen

szavazzatok az általunk javasolt elnökjelöltre és elnökségi tagjelöltekre!

Ezúton is köszönjük megtisztelő figyelmeteket, és köszönettel vesszük a bizalmatokat!

Ezen „akció” a TEKE megújítását célozza, és nem személyek ellen szól!
Bármilyen döntés születik, a legfontosabb, hogy a Magyar Teke Társadalom döntése legyen!

Ha van Bennetek bármilyen kérdés, várjuk észrevételeiteket, ötleteiteket, hozzászólásaitokat,

melyek javítani fogják a Teke jelenlegi állapotát!

Tisztelettel:

                                                    Hazai Gábor sk.
                                                               hazaig@invitel.hu

Budapest, 2008. január 12.

Melléklet:

Az általunk preferált Elnök jelölt önéletrajza, koncepciója.
(Ez január elején kerül fel a Teke Forum lapra)


